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Nr. INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG

Vastgesteld 7 oktober 2009

Binnen de vaste commissie voor Economische Zaken hebben enkele
fracties de behoefte om over de brief van de minister van Economische
Zaken d.d. 28 september 2009 (21 501–30–211), enkele vragen en
opmerkingen voor te leggen.

De vragen en opmerkingen zijn op 7 oktober 2009 voorgelegd. Bij brief
van [datum] zijn ze (door _) beantwoord.

Inhoudsopgave Blz.
• Vragen en opmerkingen vanuit de fracties

– Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van het CDA
– Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van de PvdA
– Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van de VVD

• Reactie van de minister van Economische Zaken

I. VRAGEN EN OPMERKINGEN VANUIT DE FRACTIES

Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van het CDA

De leden van de CDA-fractie hebben met belangstelling kennisgenomen
van de voorbereidingen van het kabinet voor de komende informele Raad
voor Concurrentievermogen. Deze leden vragen echter waarom
Nederland niet op politiek niveau aanwezig zal zijn bij deze bijeenkomst.
Het is deze leden opgevallen dat het niet de eerste keer is dat tijdens een
informele raadsbijeenkomst Nederland door ambtenaren wordt vertegen-
woordigd en niet op politiek niveau. Acht het kabinet deze informele
bijeenkomsten van zo weinig waarde dat andere bijeenkomsten bijna
automatisch een hogere prioriteit krijgen? Indien deze vergaderingen van
zo weinig waarde zijn, waarom worden ze dan nog georganiseerd, zo
vragen deze leden.

De interne markt is, naast de invoering van de Euro, één van de grote
successen van de Europese integratie. Het vrije verkeer van goederen zou
al in 1992 zijn gerealiseerd, die van diensten zal na de implementatie van
de Dienstenrichtlijn eind 2009 een eind op weg zijn, constateren de leden
van de CDA-fractie. Aan welke onderdelen denkt het kabinet als zij spreekt
over een verdere voltooiing van de interne dienstenmarkt? Wanneer zijn
de eerste resultaten van de onderlinge evaluaties te verwachten? Welke
andere hiaten bestaan er nog in de interne markt?

De leden van de CDA-fractie ondersteunen de wens om zo snel mogelijk
het gemeenschapsoctrooi te realiseren en vragen wat de huidige stand
van zaken is. Is het een prioriteit van de Zweedse regering gedurende dit
voorzitterschap?

2009D48373

NDS16161
0910tknds2009D48373

1



Welke doelstellingen wil het kabinet inbrengen in de opvolger van de
Lissabonstrategie op het terrein van de onderzoeksruimte?

Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van de PvdA

De leden van de PvdA-fractie hebben kennisgenomen van de geanno-
teerde agenda van de informele Raad voor Concurrentievermogen. In het
algemeen kunnen zij zich vinden in de opstelling van het kabinet maar
hebben nog wel enkele vragen.

De leden van de PvdA-fractie willen allereerst graag vragen hoe het staat
met de ontwikkeling van het gemeenschapsoctrooi. Heeft de crisis er aan
bijgedragen dat dit proces sneller is verlopen en zo nee waarom niet? Kan
het kabinet aangeven waar de vertraging zit?

Deze leden zijn erg blij met de aandacht voor duurzame groei ook in
Europees verband en zelfs in mondiaal verband. Gaat Nederland alleen
inzetten op een voorspelbare prijs voor CO2? Deze leden zouden graag
willen dat het kabinet meer aandacht vraagt voor de afstemming tussen
de Europese kennisinstellingen zodat in Europa aanvullingen in kennis
over eco-efficiente innovaties ontstaat in plaats van concurrentie.

Deze leden vragen regering aan te geven voor hoeveel procent van de
aankopen Nederland launching customer is als het om duurzaam inkomen
gaat?

De leden van de PvdA-fractie memoreren dat er al vele jaren gesproken
wordt over afstemming op onderzoeksgebied. De zorg van deze leden is
dat dit niet moet verworden tot een bureaucratisch proces maar dat het
feitelijk een bijdrage moet leveren aan de concurrentiekracht van
Nederland. In hoeverre draagt de discussie over de governance (hoe
belangrijk ook) van de European Research Area (ERA) daaraan bij? En ligt
er na deze Raad een voorstel zodat daarna alle aandacht uit kan gaan naar
de resultaten van de ERA?

Kan het kabinet voorts toelichten in hoeverre Nederland nu bijdraagt aan
de investeringen in de grootschalige infrastructurele projecten ten
opzichte van de rest van Europa? En hoe gaat het kabinet ervoor zorgen
dat ook Nederland op haar kerngebieden bijvoorbeeld een van de 44 grote
infrastructuren naar Nederland weet te halen (bijv. trekker van
LIFEWATCH)? Analyse is dat op politiek niveau nu aangegeven moet
worden welke projecten Nederland wil hosten of meefinancieren. Wat is
de inzet van het kabinet hierbij?

Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van de VVD

De leden van de VVD-fractie vragen het kabinet tijdens de informele Raad
voor Concurrentievermogen d.d. 14–16 oktober 2009 aan te dringen op
tijdige implementatie van de dienstenrichtlijn. Indien landen de imple-
mentatie niet op tijd zullen afronden vragen deze leden aan het kabinet
aan te dringen een verzoek te doen om knelpunten en mogelijke oplos-
singen te laten opstellen door deze landen.
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II. REACTIE VAN DE MINISTER

De voorzitter van de commissie,
Timmer

De adjunct-griffier van de commissie,
Zaal
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